
Styrelsemöte Sänghs bys samfällighet 2022-08-31 

Närvarande: 
Mattias Rådmark 
Camilla Wegbratt 
Annika Karlsson (AK) 

Ordföranden öppnade mötet. 

Frånvarande: 
Carl-Erik Leek 
Veronica Kede 

Sekreterare: Annika Karlsson i Carl-Erik Leeks frånvaro. 

Föregående mötes protokoll gicks igenom. Punkter följer nedan. 

Gatubelysning 
Lampa till gatubelysning, typ enligt rekommendation, inköpt och monterad på plats. 
Styrelsen anser att lampan ger ett fullgott ljus samt att skenet inte är för starkt. Dock bör 
medlemmarnas åsikter beaktas, så AK skickar ut en förfrågan till samtliga i byn. Svar 
inom en vecka. Därefter tas beslut om ytterligare en lampa för test ska köpas in eller om 
vi väljer den nyinköpta och då köper in lampor av denna typ för byte i samtliga 
gatlyktor. 

Hjärtstartare 
89 röster inkom på vårt Medborgarförslag. Då ärendet tas upp för behandling i 
kommunen bjuds den som skickat in förslaget in till sammanträdet. 
Vi avvaktar inbjudan som då kommer till AK. 

Övriga frågor 
Familjen Kede har flyttat utomlands och kommer att vara borta i ca 2 år. Veronica Kede 
är styrelsesuppleant och Marcus Kede revisor. 
Stellan Törnqvist, som är revisorssuppleant, kommer att kontaktas vid revisionen inför 
årsstämman. AK kontaktar Stellan redan nu för att informera om den kommande 
uppgiften. AK skickar även ut information till alla medlemmar om förändringarna i 
styrelsen. 

En genomgång av våra grönytor görs tillsammans med TTA i vår för att utröna vilka 
åtgärder som behöver göras, t ex ta bort döda buskar. 

Diskussioner gällande fonderingarna för samfälligheten fördes och vi bör ta upp frågan 
om hur dessa ska användas på nästa föreningsstämma. 

Nästa möte 
Nästa styrelsemöte är bokat till den 30 november kl 18 hos AK. 

Ordföranden tackade styrelsen och mötet avslutades. 

Ta;to~ 
Annika Karlsson 
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